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حســـین عبـــدی ســـرمربی تیـــم ملـــی 
مشـــخص  از  پـــس  جوانـــان  فوتبـــال 
شـــدن قرعه کشـــی مرحله نهایی جام 
ملت هـــای زیـــر ۲۰ ســـال آســـیا گفـــت: 
»مشـــخص شـــد کـــه چالش جـــدی در 
گروهی ســـخت با تیم های ازبکســـتان، 
یمـــن و اندونزی داریم. ابتـــدا باید برای 
صعـــود از گروه تـــاش کنیم و ســـپس 
برای بـــازی حذفی تاش خـــود را ادامه 
دهیـــم. در رده هـــای پایه هیـــچ تیمی از 
پیش برنده یا بازنده نیســـت. به همین 
خاطـــر گروه هـــای دیگـــر هـــم مثـــل ما 
شـــانس یکســـانی دارند. ابتدا به صعود 
از گـــروه فکـــر می کنیـــم و ســـپس باید 
منتظر بمانیـــم از گروه D کـــه تیم های 
کـــره جنوبـــی، ژاپـــن، تایلند و ســـوریه 
هســـتند چه تیم هایی صعـــود خواهند 

» . کرد
او دربـــاره بازی بـــا ازبکســـتان، اندونزی 
و یمـــن در گـــروه C تصریـــح کـــرد: »کار 

خیلـــی ســـختی داریـــم. باید بیشـــتر از 
قبل تـــاش کنیم و تجربه ایـــن کار را در 
رده نوجوانان داریـــم. در کنار بازی های 
دوســـتانه نیاز به چمن تمرینی مناسب 
در اردوهـــای خـــود داریم. زمـــان خیلی 
کمـــی باقی مانـــده و نبایـــد هیچ چیزی 
را دســـت کم بگیریم. ما چالش گرفتن 
بازیکن از باشـــگاه ها داریم. این چالش 
بزرگ بـــرای شـــخص من نیســـت بلکه 
برای ایران اســـت چـــون نیـــاز داریم در 
جامعـــه بین المللی فوتبـــال خودمان را 

به خوبی نمایـــش دهیم.«
ســـرمربی تیم ملی جوانان بیان داشت: 
»همه باید دســـت به دســـت هـــم دهیم 
تا افتخارآفرینی کنیـــم. امیدوارم واقعاً از 
اردوی پیش رو تمـــام بازیکنان خود را در 
اختیار داشته باشـــیم. در رده نوجوانان 
یک بینـــش داشـــتیم کـــه ابتـــدا صعود 
به جـــام جهانی بـــود و ســـپس قهرمانی 
در آســـیا، حالا ما بـــا تیم فعلـــی جوانان 

دنبـــال همیـــن یـــک جامی هســـتیم که 
آســـیا به مـــا بدهکار اســـت. مـــا باید به 
قهرمانـــی فکـــر کنیـــم و بـــرای آن تاش 
مضاعـــف داشـــته باشـــیم. هیـــچ چیـــز 

مهم تـــر از این نیســـت.«

علیرضـــا جهانبخـــش بـــه عضویت تیم 
هیرنفیـــن هلنـــد درآمـــد. ایـــن بازیکن 
۳۱ســـاله پـــس از پایـــان قـــراردادش با 
فاینورد در تابســـتان گذشـــته به عنوان 
بازیکـــن آزاد بـــه ایـــن تیـــم پیوســـت. 
جهانبخـــش تـــا تابســـتان ۲۰۲۵ با این 
باشـــگاه قـــرارداد خواهـــد داشـــت و بـــا 
پیراهـــن شـــماره ۳۰ در ایـــن تیـــم بازی 
خواهـــد کـــرد. کاپیتـــان تیـــم ملـــی در 
مصاحبـــه با ســـایت ESPN گفت: »باید 
صـــادق باشـــم. چنـــد هفتـــه اخیـــر که 
تیم نداشـــتم برایم دوران ســـختی بود. 
خیلی ها چیز زیـــادی درباره این موضوع 
نمی داننـــد اما چند ماه پیـــش من برای 
اخـــذ پاســـپورت هلندی تـــاش کردم. 
قوانین این بـــود تا زمانی که پاســـپورت 
را دریافـــت نکـــردم و تصمیـــم گرفتم در 
هلنـــد بمانم. احســـاس می کنـــم هلند 

خانـــه دوم من اســـت.«
جهانبخـــش در هیرنفین زیر نظر روبین 

فان پرســـی، مهاجـــم ســـابق تیـــم ملی 
هلنـــد، بـــازی خواهـــد کـــرد. او دربـــاره 
حضـــورش در ایـــن تیـــم بیان داشـــت: 
»روبیـــن همـــه چیـــز را در مـــورد پـــروژه 
داد.  توضیـــح  مـــن  بـــرای  هیرنفیـــن 
هیرنفیـــن تیم جوانی اســـت و باشـــگاه 
جاه طلبـــی دارد که به دنبال پیشـــرفت 
و بهترشـــدن اســـت. مـــن از ایـــن بابت 
احســـاس خوبـــی دارم و دوســـت دارم 
بـــه تیمم کمـــک کنم تـــا بـــه هدفی که 

می خواهـــد دســـت یابـــد.«
ایـــن فان پرســـی، مربـــی  بـــر  عـــاوه 
هیرنفین نیز دربـــاره حضور جهانبخش 
در این تیم افـــزود: »جهانبخش بازیکن 
بزرگی اســـت. او اینجاست و می خواهد 
تأثیر خوبی در تیم داشـــته باشـــد. علی 
بازیکـــن باکیفیتی اســـت کـــه می تواند 
گل هـــا و پاس گل هـــای زیادی بـــرای ما 
در طـــول فصل ثبت کنـــد. او همچنین 
یک رهبـــر واقعـــی در داخل و خـــارج از 

زمیـــن اســـت. همـــه مـــا می خواهیم او 
را در ترکیـــب تیـــم ببینیـــم امـــا علی به 
زمـــان نیـــاز دارد. او تاکنـــون دو بـــار بـــا 
تیـــم تمرین کـــرده و خوب پیـــش رفته 

» . ست ا

آسیا یک جام به ما بدهکار است

عبدی: مأموریت سختی پیش رو داریم
نقش فان پرسی در پیوستن کاپیتان تیم ملی به هیرنفین

جهانبخش: دوست دارم به تیمم کمک کنم

خبر

آزمون در جمع برترین های ماه امارات
رسانه رسمی لیگ برتر فوتبال امارات اقدام به معرفی 
برترین مربیان، دروازه بانان و بازیکنان ماه اکتبر کرده 
که در جمع آنها، نام سردار آزمون هم به دلیل عملکرد 
مؤثرش در دو مسابقه شباب الاهلی در یک ماه اخیر به 
چشم می خورد. در جمع کاندیداهای برترین بازیکنان 
ماه اکتبر لیگ برتر امارات که با نظرسنجی انتخاب 
می شوند، عاوه بر سردار آزمون از شباب الاهلی که دو 
گل در دو مسابقه زد، نام گیلهرمه )شباب الاهلی(، عمر 
خربین )الوحده(، محمد ربیع )الجزیره( و برونو دی 
الیویرا )الجزیره( نیز قرار گرفته است. در ماه اکتبر هر 
تیم در لیگ برتر امارات دو مسابقه در هفته های پنجم 
و ششم انجام داد که سردار آزمون در دو بازی تیمش 
به میدان رفت و در جریان برتری شباب الاهلی مقابل 
بنی یاس و شارجه توانست گلزنی کند. شباب الاهلی در 
شرایطی در ماه اکتبر موفق به کسب پیروزی ارزشمند 
۲ بر یک مقابل شارجه شد که پیش از این هر دو تیم به 
۵ برد متوالی رسیده بودند، ولی گلزنی سردار آزمون در 
این بازی کاری کرد تا تیمش در مسیر پیروزی قرار بگیرد 

و صدرنشین لیگ برتر امارات شود.
 
 

بازگشت غیرمنتظره کریمی به میادین
در چهارچوب دیدارهای هفته دوازدهم سوپرلیگ 
ترکیه، تیم کایسری اسپور که علی کریمی را پس از 
دوران مصدومیت کوتاه مدت دوباره در فهرست 
نفراتش داشت، جمعه شب به مصاف تیم رده نهمی 
کاسیم پاشا رفت. کریمی که دو هفته قبل به دلیل 
دیسک کمر تحت عمل جراحی قرار گرفته و گفته 
نخواهد  حضور  مسابقه  چهار  در  حداقل  می شد 
داشت، در بازی با کاسیم پاشا بازگشت غیرمنتظره 
و زودتر از موعد به میادین را تجربه کرد و از دقیقه 76 
به عنوان یار جانشین به میدان رفت. یاران کریمی که 
در هفته های اخیر شرایط خوبی پیدا کرده اند و چهار 
مسابقه را بدون شکست با کسب سه تساوی و یک 
برد به پایان رسانده بودند، در دیدار با کاسیم پاشا هم 
توانستند عملکرد خوبی داشته باشند و به سه امتیاز 
خارج خانه دست یابند. کایسری اسپور که پیش از این 
فقط یک برد در سوپرلیگ ترکیه مقابل هاتای اسپور 
داشت، در دیدار برابر کاسیم پاشا هم به برتری ۲ بر یک 
دست پیدا کرد تا ۱۲ امتیازی شده، از قعر جدول فاصله 
بگیرد و با صعود چهارپله ای در جایگاه سیزدهم جدول 

این رقابت ها قرار بگیرد.

برگزاری اردوی فوتبال ساحلی در تهران
 تیم ملی فوتبال ساحلی ایران در نیمه دوم آذر ماه اردوی 
تدارکاتی در تهران برگزار خواهد کرد. این اردو جهت 
آماده سازی بازیکنان برای تورنمنت قهرمانی آسیا و جام 
جهانی ۲۰۲۵ برگزار می شود. رقابت های قهرمانی آسیا 
در اواخر اسفند ماه برگزار خواهد شد. تاکنون سیشل، 
سنگال، موریتانی، تاهیتی، باروس، ایتالیا، پرتغال و 
اسپانیا ۸ تیمی هستند که توانسته اند به جام جهانی 
۲۰۲۵ صعود کنند و تیم ملی فوتبال ساحلی ایران با 
گرفتن نتایج خوب در رقابت های قهرمانی آسیا می تواند 
جواز حضور در جام جهانی ۲۰۲۵ سیشل را کسب کند. 
جام جهانی فوتبال ساحلی در تاریخ ۱۱ الی ۲۱ اردیبهشت 

۱۴۰۴ در جزیره سیشل قاره آفریقا برگزار خواهد شد.
 

تمجید دروازه بان سابق لخ پوزنان 
از قلی زاده

 علی قلی زاده وینگر ایرانی تیم فوتبال لخ پوزنان پس از 
یکی، دو بازی که در ابتدای فصل و در ترکیب لخ پوزنان 
توانست عملکرد خوبی را از خود به نمایش بگذارد و 
حتی در مقطعی باشگاه پرسپولیس هم خواهان جذب 
این بازیکن ملی پوش بود پس از درخشش در ترکیب 
لخ پوزنان مدیران این باشگاه از فروش بازیکن خود 
صرف نظر کردند. لخ پوزنان دو بازی اخیر خود در جام 
حذفی و لیگ لهستان را با شکست پشت سر گذاشته 
است و همین موضوع باعث انتقاد برخی از هواداران 
این تیم به بازیکنان و کادر فنی شده است. نوربرت 
تارایسکی، دروازه بان سابق لخ پوزنان در گفت و گو با 
سایت »sport. fakt« و در رابطه با حضور بازیکنانی 
از جمله علی قلی زاده در ترکیب گفت: »برای من 
بیشترین پیشرفت را در تیم »آفونسو سوسا« داشته 
است. او نیروی جدیدی گرفته و نشان داده که واقعاً 
بازیکن خوبی است. اما قلی زاده هم حس می کند که 
مربی به او اعتماد دارد. او از بازی کردن لذت می برد 
و تأثیر زیادی بر عملکرد تیم دارد. در بازی با پوشچا 
حضور قلی زاده در روند رو به جلوی لخ پوزنان بسیار 

مؤثر بود.«

مربی دروازه بان های تیم فوتبال جوانان: 

بازی آسان در آسیا معنا ندارد
رضا حاج اسبویی مربی دروازه بان های تیم فوتبال 
جوانان با اشاره به قرعه جام ملت های زیر ۲۰ سال آسیا 
 C با حضور ایران، ازبکستان، اندونزی و یمن در گروه
گفت: »وقتی در رده های پایه کار می کنید هیچ تیمی 
از قبل برد و باختش مشخص نیست. شما نمی توانید 
هیچ گونه الگوی مشخصی داشته باشید. شرایط تیم ها 
کاماً نزدیک به همدیگر است و تیم ها با تمام توان برای 

بردن تاش می کنند. بازی آسان در آسیا نداریم.«
مربی دروازه بان های زیر ۲۰ سال فوتبال کشورمان با 
اشاره به اهمیت بازی ها که باعث صعود چهار تیم پایانی 
به جام جهانی خواهد شد، تأکید کرد: »ازبکستان تیمی 
قدرتمند است که سرمایه گذاری های زیادی هم در این 
زمینه کرده است. اندونزی و یمن هم تیم های خیلی 
خوبی هستند که ما باید حواس خود را جمع کنیم و 
با برنامه ریزی به مصاف این تیم ها برویم. خوشبختانه 
برنامه ریزی خوبی صورت گرفته و امیدوار هستیم تمام 
بازیکنان خود را در اختیار داشته باشیم تا بتوانیم با 

آمادگی کامل بازی کنیم.«
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 فصل گذشـــته حواشـــی فوتبال با صدور 
بیانیه های متعدد توســـط تیم های لیگ 
برتـــری به اوج خود رســـید و فدراســـیون 
فوتبـــال اواخـــر همیـــن فصـــل بـــود که 
ســـقف جرایم مالی را افزایـــش داد. جدا 
از بحـــث بازدارندگی، باید بـــه نقش این 
جرایم بـــرای تأمین مخارج فدراســـیون 
فوتبـــال اشـــاره شـــود؛ موضوعـــی که در 

هفته هـــای اخیـــر یکـــی از ســـؤال های 
اهالـــی فوتبال بوده که ایـــن جرایم مالی 

چگونـــه و در کجا هزینه می شـــود؟
فصـــل گذشـــته مجمـــوع جرایـــم نقدی 
مربوط بـــه احـــکام کمیتـــه انضباطی به 
بیـــش از 7۰ میلیارد تومان رســـید. رقمی 
کـــه در حـــد کل هزینه هـــای یـــک فصل 
فوتبالـــی یک تیـــم میانه جدولی اســـت. 
مشـــخص نیست که فدراســـیون فوتبال 
دقیقـــاً این ارقـــام را صرف چـــه کارهایی 
می کنـــد ولـــی بـــا همیـــن پـــول می توان 
بخشـــی از بودجه خریـــد VAR را تأمین 
کرد، موضوعی کـــه از ابتدای فصل جاری 
محقق شـــد اما این تکنولوژی بیشـــتر در 
بـــازی تیم های اســـتقال و پرســـپولیس 

اســـتفاده شـــد که همین موضوع باعث 
اعتـــراض مربیان ســـایر تیم هـــای لیگ 

برتری شـــد.
دوره  چهارمیـــن  و  بیســـت  آغـــاز  بـــا   
مســـابقات لیگ برتر احضـــار فوتبالی ها 
بـــه کمیتـــه انضباطـــی رونـــد صعـــودی 
داشـــت که طـــی آن از جرائـــم چند صد 
هزارتومانـــی تـــا جریمه هـــای میلیـــاردی 
را شـــاهد هســـتیم. آخرین مـــورد جرایم 
چنـــد صـــد میلیـــون تومانـــی تیم هـــا به 
دلیل عـــدم حضـــور بازیکنان جـــوان در 
اردوی تیـــم ملـــی جوانان توســـط کمیته 
انضباطـــی بود. در این بیـــن جرایم مالی 
تیم هـــای پرهـــوادار بـــه دلیـــل تخلـــف 
هوادارانشـــان هـــم پـــای ثابـــت جرایـــم 

مالـــی کمیتـــه انضباطـــی اســـت. در این 
بیـــن خبرنـــگار »ایـــران ورزشـــی« بـــرای 
اطـــاع از نحوه هزینه جرایـــم با چندین 
مسئول فدراســـیون فوتبال صحبت کرد 
که این مســـئولان در این خصوص اظهار 

بی اطاعـــی کردنـــد.
 مهـــدی دادرس، یکـــی از اعضای کمیته 
اســـتیناف در خصـــوص ایـــن موضوع به 
»ایران ورزشـــی« می گوید: »فدراســـیون 
فوتبـــال از برخی وزارتخانه هـــا پرهزینه تر 
اســـت و قطعاً باید درآمدش هم بیشـــتر 
از برخـــی وزارتخانه هـــا باشـــد. پیـــش از 
ایـــن جرایـــم مالی به حســـاب ســـازمان 
لیـــگ واریز می شـــد امـــا بعـــد از افزایش 
ارقام جرایم مالی به حســـاب فدراسیون 

فوتبال واریز می شـــود. فدراسیون هزینه 
بســـیار زیـــادی دارد و بالاخـــره بایـــد این 

هزینه هـــا را تأمیـــن کند.«
 او می افزایـــد: »یـــک مجموعـــه ای بـــه 
ایـــن بزرگی کـــه مـــورد توجـــه و محبوب 
جامعـــه اســـت، نیـــاز بـــه بودجـــه کان 
دارد. کمیتـــه آمـــوزش، اعـــزام تیم هـــای 
رده های مختلف به مســـابقات و اردوها، 
پرداخت حقوق کارمندهای فدراســـیون 
و چندین مورد دیگر جزو مواردی اســـت 
که فدراســـیون فوتبـــال بایـــد هزینه آن 
را تأمیـــن کند کـــه جرایم مالـــی تیم ها، 
بازیکنان و... از جمله درآمدهایی است 
که فدراســـیون از آن برای تأمین نیازهای 
مالی خـــود اســـتفاده می کنـــد. البته در 

ایـــن خصـــوص حـــرف و حدیث هایـــی 
مطـــرح اســـت اما بهتر اســـت بـــا عینک 
خوشـــبینی بـــه مـــوارد اینچنینـــی نـــگاه 
کنیـــم.«  ایـــن عضـــو کمیتـــه اســـتیناف 
فدراســـیون فوتبال بیان می کند: »روزانه 
صدها رأی توســـط قاضی ها در حوزه های 
مختلف صـــادر می شـــود و هیـــچ فردی 
در خصـــوص آرای صـــادر شـــده معترض 
نمی شود اما کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبـــال بـــا صـــدور یـــک رأی زیر ســـؤال 
مـــی رود. احکامـــی که توســـط فیفا دیده 
می شـــود و تیم هـــا در صورتی که نســـبت 
بـــه رأی صادر شـــده معترض باشـــند، از 
کمیتـــه انضباطی بـــه CAS )دادگاه عالی 

ورزش( شـــکایت می کننـــد.«

کمیته انضباطی با صدور یک رأی زیر سؤال می رود

دادرس: هزینه های فدراسیون از برخی وزارتخانه ها بیشتر است

اللهیـــار صیادمنـــش کـــه این فصل 
در بلژیک درخشـــیده، جزو بهترین 
بازیکنـــان تیم وســـترلو محســـوب 
می شـــود و با تأثیرگذاری روی ۸ گل 
حالا جـــزو ارزشـــمندترین بازیکنان 

ژوپیترلیگ باشـــد. 
شـــاید خیلی ها امیـــدوار بودند که 
صیادمنـــش با این درخشـــش پس 
از مدت هـــا به فهرســـت تیـــم ملی 
برگردد و بتواند بـــا پیراهن ملی هم 
این عملکـــرد را تکرار کنـــد اما خود 
این بازیکـــن اینطور فکـــر نمی کند!  
اللهیـــار در خصـــوص شـــرایط این 
روزهایش در بلژیک و علت انتخاب 
تیم وســـترلو گفت: »من نیم فصل 
ســـال گذشـــته به این تیـــم آمدم و 
روز های آخر حضورم در هال ســـیتی 
واقعـــاً از نظر روحی و روانی شـــرایط 
خوبی نداشـــتم اما وقتی به وسترلو 
آمدم شـــرایط خوب بود. وقتی من 
بـــه بلژیک آمدم، آن طـــور که باید و 
شاید اتمســـفر تیم و سطح کلی آنها 
بالا نبود چـــرا که وقتی مـــن به این 
تیـــم آمدم، جایگاهمـــان در جدول 
مشـــخص شـــده بود و با هـــر نتیجه 
نـــه شـــانس قهرمانی داشـــتیم و نه 
شـــانس ســـقوط برای همیـــن انگار 
زیاد نتایج برای کســـی مهـــم نبود. 
مـــن هم خـــب به دلیـــل اینکـــه به 
یـــک کشـــور جدیـــد و ســـطح لیگ 
جدیـــدی آمده بـــودم، یـــک مقدار 
زمـــان نیـــاز داشـــتم تـــا با شـــرایط 
هماهنـــگ شـــوم امـــا به طـــور کلی 

عملکـــردی کـــه مـــد نظـــرم بـــود را 
نداشـــتم البتـــه عملکرد بـــدی هم 
نداشـــتم. به خودم باور داشـــتم که 
این فصـــل عملکرد خوبـــی خواهم 
داشـــت و اکنون خدا را شـــکر همه 
چیـــز خیلـــی برایـــم خـــوب پیـــش 

می رود.«  
صیادمنـــش در خصـــوص عملکرد 
تیـــم ملی در جـــام ملت های آســـیا 
گفـــت: »من در جایگاهی نیســـتیم 
در خصوص مســـائل کلـــی تیم نظر 
بدهم ولـــی به نظرم ایـــران در جام 
ملت هـــای آســـیا هـــم بازی هـــای 
خـــوب داشـــت و هـــم بازی هـــای 
بـــد. تورنمنت هایـــی از قبیـــل جام 
مثـــل  جهانـــی  جـــام  و  ملت هـــا 
لیـــگ نیســـت کـــه فرصـــت جبران 
داشـــته باشـــیم، اولین اشـــتباه در 
بـــه حـــذف  بازی هـــا منجـــر  ایـــن 
تیـــم می شـــود. در ایـــن تورنمنـــت 
هـــم متأســـفانه در یکی دوتـــا بازی 
نتوانســـتیم عملکرد خوبی داشـــته 
باشـــیم و در نهایـــت ایـــن عملکرد 
منجـــر بـــه حذف تیـــم ملی شـــد.«  
اللهیـــار صیادمنـــش در خصـــوص 
دعـــوت نشـــدنش بـــه تیم ملـــی با 
وجود عملکرد خوبی که به نمایش 
گذاشـــته گفت: »خب من در چند 
اردو بـــه تیم ملی فراخوانده شـــدم. 
در ایـــن مدت کـــه من با تیـــم ملی 
همراه بـــودم، 6 یا 7 بازی داشـــتیم 
ترکمنســـتان  مقابـــل  فقـــط  کـــه 
فرصـــت حضـــور ۲۰ دقیقـــه ای پیدا 
کـــردم. اینهـــا همـــه برای مـــن یک 
پیـــام داشـــت و احســـاس می کردم 
در تفکـــرات کادرفنـــی تیـــم ملـــی 
جایـــی نـــدارم. از اردو هـــا و آنچـــه 

امیـــر قلعه نویـــی، ســـرمربی تیم ملـــی فوتبـــال درباره زمـــان اعام 
لیســـت تیم ملی فوتبال، اظهار داشـــت: »لیســـت تیـــم ملی برای 
فیفـــادی پیـــش رو آماده اســـت، اما صبـــر کردیم ۲ بـــازی باقیمانده 
اســـتقال و پرســـپولیس را هم ببینیم، شـــاید لیســـت عوض شد. 
اردوی قبلـــی بازیکنان جوان خیلی ما را امیـــدوار کرد. ما در مرحله 
نهایـــی مقدماتی جام جهانی هســـتیم و نتیجه خیلی مهم اســـت. 
مـــا همان طور که دنبال نتیجه هســـتیم، آرام آرام تغییـــرات را ایجاد 
می کنیـــم. اگـــر بخواهیم صعـــود کنیم بـــا دو برد تقریبـــاً صعودمان 
قطعی می شـــود. به دنبـــال این هســـتیم در فیفادی هـــای دیگر که 
۱۰-۱۲ بازی اســـت، فضا را بـــرای جوانان به وجود بیاوریـــم تا بتوانند 

خودشان را نشـــان بدهند.«
او کـــه در دو مـــاه اخیـــر با نقدهـــای زیادی از ســـوی پیشکســـوتان 
و کارشناســـان روبه رو شـــده، دربـــاره منتقـــدان، تصریح کـــرد: »ما 
هم ایـــراد داریـــم و می دانیـــم نقد به تیـــم ملی کمـــک می کند، اما 

بســـتر نقد هم مهم اســـت که بـــه تیم ملـــی کمک خواهد کـــرد. از 
پیشکســـوتان و کارشناســـان خواهش داریم هر نکته ای دارند به ما 
بگویند، از نقدهایشـــان اســـتفاده خواهیم کـــرد. در فیفادی قبلی 
نتیجـــه خوبـــی گرفتیـــم و امیدواریم ایـــن دو بـــازی را ببریم چون 
فوتبال به دلخوشـــی مردم تبدیل شده است، چه فوتبال باشگاهی 
و چـــه فوتبال ملـــی. من برای نماینـــدگان ایران در آســـیا هم آرزوی 
موفقیـــت دارم چون طرفداران میلیونی و شـــرایط ســـختی دارند.«

ســـرمربی تیـــم ملـــی فوتبـــال به شـــرایط اســـتقال هـــم پرداخت 
و عنـــوان کـــرد: »مشـــکاتی که بـــرای اســـتقال پیش آمـــده برای 
همـــه تیم ها پیـــش می آید. شـــرایط اســـتقال مثل منچســـتر بعد 
از فرگوســـن اســـت و عدم نتیجه گیری برای منچســـتریونایتد پس 
از فرگوســـن هـــم پیش آمد. مـــا را کـــه پیشکســـوت نمی دانند، اما 
به عنوان کســـی کـــه در این تیم بازی کرده اســـت امیـــدوارم نتایج 

خوبی کســـب کنند.«

کـــه می دیـــدم، احســـاس می کردم 
کادرفنـــی اعتقـــادی بـــه من نـــدارد 
کـــه البتـــه ایـــن احســـاس مـــن بـــا 
دعـــوت نشـــدن در اردوی بعدی به 
تیم ملی مطمئن شـــدم که درســـت 
بـــوده اســـت. نـــه فقـــط در فوتبال 
بلکـــه در هـــر مجموعـــه ای کـــه کار 
می کنید بعد از ســـپری شدن مدتی 
متوجه می شـــوید کـــه آن مجموعه 

بـــه شـــما اعتقـــادی دارد یـــا نه من 
نیـــز در اردوهایـــی کـــه همـــراه تیم 
ملـــی بـــودم متوجـــه شـــدم کـــه در 
تفکـــر کادر فنـــی تیـــم ملـــی جایی 
نـــدارم و انتقـــادی هم از ایـــن بابت 
نـــدارم. بالاخـــره کادرفنـــی می تواند 
بازیکنانـــی را بـــه تیـــم ملـــی دعوت 
کنـــد کـــه تاکتیک هـــای مـــد نظـــر 
خودشـــان را به اجـــرا بگذارند و این 

موضوع کاماً ســـلیقه ای اســـت. در 
 نهایت هم من بـــه تصمیم کادرفنی 

تیم ملی احترام می گذارم.«
 مهاجـــم لژیونر کشـــورمان در پایان 
در خصـــوص جـــام جهانـــی ۲۰۲6 
گفـــت: »در هر صورت برای تیم ملی 
در دیدار هـــای پیـــش رو و در جـــام 
جهانـــی ۲۰۲6 چـــه من همـــراه تیم 
بودم و چه نبـــودم، آرزوی موفقیت 

دارم. البتـــه بـــرای پیش بینی نتایج 
در جـــام جهانـــی بایـــد منتظر قرعه 
هـــم مانـــد. بـــا اضافه شـــدن تعداد 
تیم هـــا در این جام جهانی نســـبت 
به جـــام جهانی های قبـــل، صعود از 
گـــروه آســـان تر خواهـــد بـــود اما در 
نهایت امیدوارم تیـــم ملی عاوه بر 
صعـــود از گروهش بـــه مراحل بالاتر 

هم صعـــود کند.«

امیدوارم تیم ملی در جام جهانی از گروهش صعود کند

صیادمنش: در تفکرات کادرفنی تیم ملی جایی ندارم
مصاحبه
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